

## HOTEL SIRENA – SUNNY BEACH

This warmly welcoming hotel is a perfect choice for a family getaway. Fantastic seafront location, steps away from the sand, an unbeatable view of the Black sea coast - a real seaside treat! Rest and unwind in a choice of stunning sea view rooms and suites with a cozy, comfortable, and traditional feel.

Enjoy a variety of food and drink options throughout the day from fine dining to lighter meals. Sirena features a wonderful garden and an outdoor swimming pool with a kids' area, sauna and fitness

Settled away from the bustle of the resort and in an elite neighborhood, famous for its trendy restaurants and bars. Less than 20 minutes' walk you'll find the Ancient Nessebar - centuries of history, culture and treasures.

**DBL** / Our elegant doubles have two joined beds as one, en-suite bathroom and a balcony with a beautiful view of the pool and the coast. Equipped with hairdryer, superfast broadband, large screen TV, mini fridge and telephone with direct line.

**TRP** / Our family rooms have en-suite bathroom, two joined beds as double, a single bed and a balcony. Equipped with hairdryer, superfast broadband, large screen TV, mini fridge and telephone with direct line.

**APP** / Each apartment is laid over two floors. The first floor has a larger bedroom with a double bed and balcony. Upstairs are a smaller bedroom, bathroom and balcony. Equipped with hairdryer, superfast broadband, large screen TV, mini fridge and telephone with direct line.

Этот гостеприимный отель является идеальным выбором для семейного отдыха. Фантастическое расположение на берегу моря, в нескольких шагах от песка, непревзойденный вид на побережье Черного моря - настоящее морское удовольствие! Отдохните и расслабьтесь в одном из номеров и апартаментов с потрясающим видом на море, уютных, комфортабельных и оформленных в традиционном стиле.

Наслаждайтесь разнообразными блюдами и напитками в течение дня, от изысканных блюд до легких блюд. Отель Сирена располагает прекрасным садом и открытым бассейном с детской зоной, сауной и фитнес-центром.

Расположен вдали от курортной суеты и в элитном районе, известном своими модными ресторанами и барами. Менее чем в 20 минутах ходьбы находится Древний Несебр - многовековая история, культура и сокровища.

DBL / Наши элегантные двухместные номера имеют две сдвинутые кровати как одну, ванную комнату и балкон с прекрасным видом на бассейн и побережье. Оснащен феном, сверхскоростным широкополосным доступом в Интернет, телевизором с большим экраном, мини-холодильником и телефоном с прямой линией.

TRP / Наши семейные номера имеют ванную комнату, две сдвинутые кровати как двуспальную, односпальную кровать и балкон. Оснащен феном, сверхскоростным широкополосным доступом в Интернет, телевизором с большим экраном, мини-холодильником и телефоном с прямой линией.

APP / Каждый апартамент - тип мезонет. На первом этаже есть большая спальня с двуспальной кроватью и балконом, мини-холодильником и телефоном с прямой линией. На втором этаже небольшая спальня, ванная комната с феном и балкон. Сверхскоростной Интернет и телевизоры с большими экранами.